
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 150
Vil ministeren kommentere på debatindlægget, herunder om der er planer om at involvere 
brandvæsenet i det kommende udbud af SINE, herunder kommentere på de behov, som 
brandvæsenet har f.eks. til foto og video, og om dette tænkes implementeret i et ny 
udbud? Vil ministeren desuden skitsere processen frem mod et udbud?
Der henvises til kronikken ”Beredskaber holdes uden for indflydelse om radioudstyr”, 
ing.dk, den 30. oktober 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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